
Referat af bestyrelsesmøde i KOK torsdag d. 6. november 2003 
Til stede: Paul, Carsten, Palle, Susanne, Thomas, Ida 

 

1. Referater fra de sidste to møder godkendes. 

 

2. Post:  

Der er kommet et tilbud om afholdelse af temaaften om sundhed og livskvalitet fra Britta 

Priisholm. Bestyrelsen godkender, at et arrangement med foredrag kan afholdes, men ifølge 

kommunens regler, må der ikke sælges produkter.  

Palle sørger for, at der bliver indstillet en kandidat til Nordea Danmarks Fondens idrætspris. 

Årets SIK-fritidsfest foregår d. 30.januar 2004 

 

3. Kortpolitik: 

Vi diskuterede DOF’s forslag til ny kortpolitik og Fåborgs modforslag til samme. 

Der var enighed om at det er et komplekst spørgsmål, som er svært at forholde sig entydigt 

til. Vi er dog enige om, at klubberne skal eje kortfilerne. Vi foreslår desuden, at det overvejes, 

om der er skove i områder med mange mulige skove og få klubber/korttegnere, som evt. kan 

tegnes af klubber, der mangler skove i deres område. 

 

4. Medlemskab af skytteforening: 

Klubben ejer 5 geværer. For at eje/opbevare geværer kræves medlemskab af 

Skytteforeningerne i Vejle Amt. Poul Mouritsen og Thomas arbejder på at kunne fremlægge et 

forslag om medlemskab på generalforsamlingen. 

 

5. Gæstemedlemmer: 

Studerende som er i landet i kortere perioder er velkomne til at træne med i klubben uden at 

være medlem af klubben. De kan desuden deltage i åbne løb for klubben (for egen regning). 

 

6. Generalforsamling: 

Generalforsamlingen afholdes lørdag d. 31. januar. Dagsorden udsendes efter aftale mellem 

Ida og Thomas i december. 



Palle og Paul modtager ikke genvalg. Thomas modtager genvalg. Thomas snakker med Vivi 

(om hun genopstiller) og Marianne (om hun vil stille op til kassererposten). 

 

7. Arbejdet med klubbens nye struktur: 

Arbejdet med arrangementsdelen og den sportslige del er næsten færdigt. Områderne er 

”pindet ud” og der er fundet ansvarlige til næsten alle områder. 

Arbejdet med klubforhold er endnu ikke færdigt. Vivi kontaktes af Thomas ang. dette. 

 

8. Evt. 

Ida taler med Anette W. ang. klubfest. 

Vi giver Kim Rud til opgave at finde ud af, hvad det vil koste at fremstille skolekort til skolerne 

i Kolding. 

Der arbejdes på en aftale om opbevaring af materialer hos Karl Abplanalp. 

Påskeløbsstævneledelsen har vores fulde opbakning til de beslutninger de måtte tage! 

 

Næste bestyrelsesmøde: Mandag d. 5. januar kl. 19.15. på Bøgelund. Carsten medbringer 

kage! 

Referent: Ida. 

 


